
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 302

Rigsrevisionen har i beretningen ”Sikring af grundvandet mod pesticider” fra december

2019 rejst kritik af bl.a. Miljø- og Fødevareministeriets dispensationer til brug af sprøjtegif-

te. Vil ministeren oplyse, om der i ministeriet har været en praksis, hvor landbrugserhver-

vets organisationer, der overvejer at ansøge om dispensation til at benytte et pesticid, te-

lefonisk har kunnet ringe ind til ministeriet og få en forhåndsvurdering af, hvorvidt man

kan få godkendelse til dispensation eller ej?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 302

Offentligt


